
Zápis ze schůze HV SRPŠ 15. 11. 2023 
 

1. Informace paní předsedkyně o výběru příspěvků SRPŠ. 

2. Informace paní předsedkyně o statusu SRPŠ – je to zapsaný spolek (právnická osoba), má 

transparentní účet, základní informace o spolku jsou na webových stránkách GJN – včetně 

zápisů ze schůzí a rozpočtů.  

3. Informace paní ředitelky o připravované stávce učitelů – na GJN se stávkovat nebude. 

4. Informace paní ředitelky o návrhu vlády, dle kterého se má snižovat pHmax pro školy. Dle 

tohoto návrhu by škola mohla dělit o 80 hodin méně, než se dělí teď, což by mělo dosti 

výrazné dopady na žáky. Probíhají jednání mezi zástupci škol a MŠMT, zatím to vypadá na 

jistý kompromis – pHmax by se měl snížit, ale ne o tolik. 

5. Informace paní ředitelky o proběhlých sportovních aktivitách v tomto školním roce – proběhl 

Mozolov 1. ročníků, koně, orientační běh, vodácké zamykání Vltavy, florbalový turnaj. Blížící 

se kulturní aktivity – zítra Den svobody, pak maturitní ples, vánoční koncerty (Betlémská 

kaple, Rybovka v Rudolfinu – zde by měl jít případný výdělek na podporu sboru na účet 

SRPŠ). 

6. Stále tu bohužel existují studenti, kteří ničí majetek školy (čmárání po dveřích, vrypy do lavic, 

naházené lahve v okapu, …). 

7. Paní ředitelka si zjišťovala, jak učitelé zadávají domácí úkoly. Používají se jen Bakaláři a 

Teams. 

8. Paní ředitelka navštívila všechny třídy 2. a 4. ročníku. Ke konci listopadu bude pokračovat ve 

třídách 3. a 5. ročníku a pak s 1. ročníky. Baví se s nimi o tom, co se žákům líbí, nelíbí a jak se 

zde cítí.  

9. Paní ředitelka zdůraznila, že si velmi váží spolupráce mezi školou a SRPŠ. Pokud bude mít 

někdo s něčím ve škole problém, bude ráda, když se na ni rodiče přímo obrátí.  

 

 

Zapsal: J. K. 


